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Interpellation om Ekedalskolan 
 
2013 beslöt kommunstyrelsens dåvarande fastighetsutskott att Ekedalsskolan skulle renoveras. Sedan 
dess har inget hänt.  
 
I och med att renoveringen visade sig bli betydligt dyrare än väntat föreslog Alliansen och 
Socialdemokraterna hösten 2016 i politisk enighet att avsätta ytterligare 80 mnkr i 2018 års 
investeringsbudget samt att “skyndsamt utreda alternativa lösningar för utökad kapacitet och för en 
modernare lärmiljö samt genomföra en medborgardialog om förslagen”1.  
 
Tre alternativ togs fram och presenterades utan uppgifter om kostnader och trafiklösningar vid en 
medborgardialog i december 2016.  De alternativ som medborgarna ställdes inför var: 
 

● Alternativ 1 – ursprunglig tänkt renovering av befintliga byggnader 
● Alternativ 2 – renovera skyddsvärda byggnader samt komplettera med nybyggnation på 

samma plats. 
● Alternativ 3 – bygga en helt ny skola på den plats där nuvarande skola ligger men med hänsyn 

tagen till skyddsvärda byggnader. 
 
Det alternativ som flest deltagande medborgare förespråkade var alternativ 2 där skolan renoveras och 
byggs ut från 420 till 600 elever, liksom att skolan får moderna lärmiljöer. 
 
Det var också det beslut som kommunens tjänstemän förordade i februari 2017. I maj 2017 ändrade 
sig dock Värmdömoderaterna och föreslog alternativ 4, en släckning av Ekedalsskolan till förmån för 
en ny skola i Charlottendal. Vid ett extrainsatt möte med kommunstyrelsen den 29 maj föreslog 
alliansen att en enkät ska genomföras om Ekedalsskolans framtid och att beslut om skolans placering 
ska tas först i oktober. Beslutet om vad som ska hända med Ekedalsskolan drar nu ytterligare ut på 
tiden och vi menar att en medborgardialog borde hållits och beslut fattats innan midsommar för att 
föräldrar, personal och barn hade fått besked innan sommarlovet. 
 
Det finns konsekvenser av en nedläggning av Ekedalskolan som vi skulle vilja få Alliansesn 
svar på från kommunstyrelsens ordförande Deshira Flankör: 
 

1. Hur stämmer förslaget om nedläggning av Ekedalsskolan och ny skola i Charlottendal 
med tidigare antagna styrdokument för samhällsutvecklingen i Gustavsberg? 

2. Vilka planer har ni för Ekedalsskolans lokaler och fastigheter om ni väljer att lägga 
ner skolan och bygga en ny i Charlottendal? 

 
3. Vilka ekonomiska kalkyler har ni räknat in och vilka har ni inte räknat in med 

alternativ 4 och kommer ni att redogöra för kostnaden för alternativanvändning och 
därmed tillkommande renoveringskostnader för Ekedalsfastigheten innan beslut fattas 
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om nedläggning av skolan 

4. Hur ska transporten av eleverna gå till från upptagningsområdet till och från skolan i 
alternativ 4 (flytt av skolan till Charlottendal?) och hur påverkar detta trafikflöden, 
trafiksäkerhet och miljön i närområdet?  

5. Vilka volymberäkningar räknar ni på när det gäller den framtida bostadsexploteringen 
i Charlottendalsområdet och med vilken tidsplan är dessa beräkningar gjorda? 

6. Vilka bostadstyper och vilken lägenhetsstorlek planeras vid Kvarnbergsterrassen och i 
Centrum? 

7. Hur ser er strategi ut för en sammanhållen skolgång i centrala Gustavsberg? 
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